

《单词百科:criteria是什么意思?criteria怎么发音?criteria的解释和用法》

英语单词criteria是什么意思?criteria怎么读?criteria怎么发音?简答网为您整理了criteria的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



criteria怎么读

criteria的读音:[kraɪ'tɪəriən]

criteria的意思

1、判断的标准; 定规; 尺度; 准则;

criteria的近义词

1、**measure** v. 衡量; 测量; 量度为...; 估量;

2、**test** n. 试验; 考验; 测验; 化验;

criteria的双语例句

1、To find out the special agnostic criteria of cough variability asthma (CVA) through differential diagnosis.

目的通过对咳嗽变异型哮喘的鉴别诊断,找到诊断咳嗽变异型哮喘的特定诊断指标,对症治疗.

2、You can read more about Criteria by viewing the Criteria Company Profile.

规范的信息您可以通过查看阅读更多关于判据判据的公司简介.

3、Precision and speed are two appraisal criteria of face detection system.

精度和速度是人脸检测系统的两个衡量标准.

4、By analyzing the algorithm, the criteria for control parameters selection are determined.

通过对算法的分析,给出了控制参数选择依据.

5、Laboratory efficacy criteria of public health insecticides for pesticide registration-Analogous site test.

农药登记卫生用杀虫剂的室内药效评价模拟现场.

6、Laboratory efficacy criteria of public health insecticides for pesticide registration-Coil.

农药登记卫生用杀虫剂的室内药效评价蚊香.

7、Laboratory efficacy criteria of public health insecticides for pesticide registration-Bait.

农药登记卫生用杀虫剂的室内药效评价毒饵.

8、The analysis procedures and design criteria are also illustrated and verified by simulation results.

整个理论分析步骤及设计准则经由模拟结果得到验证.

9、All indexes of the refining oleic acid made by this new technology attain the relative criteria.

应用此工艺制得的产品,各项指标均达到精油酸标准.

10、The application's scopes of them were analyzed, and the integrated sufficiency measurements and criterions were established.

分析了典型充分性度量和准则的适用范围,并建立了综合充分性度量和准则.

11、The final section recommends three assessment criterions of coordinative development between money and capital market.

最后,介绍了衡量货币市场与资本市场协调发展状况的三个具体标准.

12、For working safely on sea, FPSO should obey the stability rules in some criterions.

为了保证在海上安全、可靠地工作, FPSO必需满足一系列规范的稳性要求.

13、Combined with fuzzy pattern recognition theory, the fuzzy identification criterions of flow patterns are established.

并结合模糊模式识别理论,建立了流型的模糊判别准则.

14、There are deferent research aims and evaluating criterions between basic research and applied research.

基础研究和应用研究的研究目的不同,评价标准不同.

15、The criterions are delay-dependent and have less conservation compared with time delay-independent criterions.

此准则与系统时滞相关,相列与时滞独立稳定性准则具有较小的保守性.

以上是简答网为您整理的criterions怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于criterions

的用法、criterions的释义、c

riterions的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/criterions>